

SENATE PUBLIC BILLS

No. 1. (four)

26th January, 1993—Resuming the debate on the motion of the Honourable Senator Frith, seconded by the Honourable Senator Hébert, for the second reading of Bill S-14, An Act to amend the Excise Tax Act.—(*Honourable Senator Simard*).

No. 2. (six)

17th December, 1992—Second reading of Bill S-19, An Act to amend the Tobacco Restraint Act and to amend the Tobacco Products Control Act.—(*Honourable Senator Haidasz, P.C.*).

No. 3. (eight)

3rd December, 1992—Resuming the debate on the motion of the Honourable Senator Kinsella, seconded by the Honourable Senator Oliver, for the second reading of Bill S-15, An Act to amend the Canadian Human Rights Act (sexual orientation).—(*Honourable Senator Murray, P.C.*).

COMMONS PUBLIC BILLS

Nil

PRIVATE BILLS

No. 1. (five)

22nd September, 1992—Resuming the debate on the motion of the Honourable Senator Atkins, seconded by the Honourable Senator Doyle, for the second reading of Bill S-13, An Act to incorporate the *Dai al-Mutlaq* as a corporation sole in Canada.—(*Honourable Senator Corbin*).

REPORTS OF COMMITTEES

No. 1.

23rd June, 1992—Resuming the debate on the motion of the Honourable Senator Oliver, seconded by the Honourable Senator Kinsella for the adoption of the Twelfth Report of the Standing Senate Committee on Transport and Communications (decision of Canadian National Railways to sell the main railway line between Truro and Sydney, Nova Scotia), presented in the Senate on 23rd June, 1992.—(*Honourable Senator Graham*).

PROJETS DE LOI D'INTÉRÊT PUBLIC DU SÉNAT

N^o 1. (quatre)

26 janvier 1993—Reprise du débat sur la motion de l'honorable sénateur Frith, appuyée par l'honorable sénateur Hébert, tendant à la deuxième lecture du Projet de loi S-14, Loi modifiant la Loi sur la taxe d'accise.—(*L'honorable sénateur Simard*).

N^o 2. (six)

17 décembre 1992—Deuxième lecture du Projet de loi S-19, Loi modifiant la loi sur la répression de l'usage du tabac chez les adolescents et la loi réglementant les produits du tabac.—(*L'honorable sénateur Haidasz, C.P.*).

N^o 3. (huit)

3 décembre 1992—Reprise du débat sur la motion de l'honorable sénateur Kinsella, appuyée par l'honorable sénateur Oliver, tendant à la deuxième lecture du Projet de loi S-15, Loi modifiant la Loi canadienne sur les droits de la personne (orientation sexuelle).—(*L'honorable sénateur Murray, C.P.*).

PROJETS DE LOI D'INTÉRÊT PUBLIC DES COMMUNES

aucun

PROJETS DE LOI D'INTÉRÊT PRIVÉ

N^o 1. (cinq)

22 septembre 1992—Reprise du débat sur la motion de l'honorable sénateur Atkins, appuyée par l'honorable sénateur Doyle, tendant à la deuxième lecture du Projet de loi S-13, Loi constituant le *Dai al-Mutlaq* en société unipersonnelle au Canada.—(*L'honorable sénateur Corbin*).

RAPPORTS DE COMITÉS

N^o 1.

23 juin 1992—Reprise du débat sur la motion de l'honorable sénateur Oliver, appuyée par l'honorable sénateur Kinsella tendant à l'adoption du douzième rapport du Comité sénatorial permanent des transports et des communications (décision du Canadien National de vendre la voie ferrée principale reliant Truro à Sydney, en Nouvelle-Écosse), présenté au Sénat le 23 juin 1992.—(*L'honorable sénateur Graham*).